

Date: 10th October 2025

التاريخ: 10 اكتوبر 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali

سعادة السيد/ حامد أحمد على المحترم

CEO-Dubai Financial Market

الرئيس تنفيذي لسوق دبي المالي

Dubai-United Arab Emirates

دبي-الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs.

تحية طيبة وبعد،

Subject: Resignation of Mr. Ahmad Al Kilani from the Membership of the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC (the "Company").

الموضوع: استقالة السيد أحمد الكيلاني من عضوبة مجلس إدارة شركة دربك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

With reference to the subject mentioned above, we would like to inform you that Mr. Ahmad Al Kilani has submitted his resignation from the Company's Board of Directors effective October 8, 2025, for personal reasons.

The Chairman of the Board would like to express his sincere appreciation and gratitude to Mr. Ahmad Al Kilani for his valuable efforts during his tenure on the Board, particularly his contributions to the restructuring of the

Company and his direct role in the resumption of the

Company's share trading.

The Company, represented by its management and Board of Directors, thanks Mr. Al Kilani deeply, and wish him success.

The company also confirms that the Board of Directors will

board member replace appoint new دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع

1-a

Mr. Al Kilani at the next Board Meeting.

Sincerely Yours,

Dana Abu Alghanam

Board Secretary

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن السبد أحمد الكيلاني قد تقدم باستقالته من عضوية مجلس إدارة الشركة اعتبارا من تاريخ 2025/10/8، وذلك لأسباب شخصية. وبود رئيس مجلس الإدارة أن يتقدم بخالص الشكر والتقدير للسيد أحمد الكيلاني على جهوده القيّمة خلال فترة عضويته للمجلس، لا سيما تلك المتعلقة في إعادة هيكلة الشركة ودوره المياشر في عودة السهم للتداول.

كما وتتقدم الشركة، ممثلة بادارتها التنفيذية ومجلس الإدارة، بجزيل الشكر والامتنان للسيد الكيلاني، متمنيةً له دوام التوفيق والنجاح.

وتود الشركة التأكيد بأن مجلس الإدارة سوف يقوم بتعيين عضو مجلس إدارة جديد ليحل محل السيد أحمد الكيلاني في أول اجتماع مقبل لمجلس الإدارة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دانا أبو الغنم



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box: 65794 , DUBAI, U.A.E.